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Årsmøte 20.03.2025 kl. 18:00 på Tennvassbu 
 
Dagsorden: 

1.  Konstituering av møtet 
- Godkjenning av innkallingen 
 

- Godkjenning av dagsorden 
 

- Godkjenning av forretningsorden 
 
Forslag til forretningsorden: 
4 minutter taletid for innlegg 
2 minutter taletid for kommentarer 
Åpen votering av alle saker, simpelt flertall gjelder 
Ved valg og eventuelt flere kandidater utføres stemmegivning 

anonymt 
 

- Valg av ordstyrer – Årsmøtet verger ordstyrer 
 

- Valg av sekretær – Styret foreslår at Svein-Erling Jakobsen velges 
som sekretær. 

 

- Valg av tellekorps – Styret ber om at det velges 2 fra salen 
  
- Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen – Styret foreslår 

at leder sammen med en representant fra salen velges. 
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2.   Årsmelding fra siste kalenderår 
 

Styrets årsmelding for 2024 
 
Foreningen har gjennom kalenderåret 2024 hatt en del aktivitet. Flere av 

foreningens utvalg går særs godt økonomisk og det ligger en solid 
struktur i bunnen som danner grunnlag for det resultatet som kan sees.  

 
Resultatmessig på det økonomiske plan noterer styret at foreningen har 

økt overskuddet fra forrige regnskapsår. Isolert sett er den økonomiske 
utviklingen i særklasse. Det er uten tvil grunnlag for å sette i stand 
aktivitet og bruke mer aktivt av foreningens egenkapital på å styrke 
øvrige segmenter av driften. Dette reflekteres også i år gjennom soliditet 
og en ellers likvid beholdning i foreningens kasse. 

 
Foreningens «faste» aktiviteter, som skytebanen, hytteutleie og fiskekort 

leverer stabile besøkstall og er med på å bidra til at foreningen kan levere 
sitt overskudd. Skytebanen har opplevd en noe redusert omsetning for 
2024 av hensyn til brannen som oppstod på anlegget. Dette var dog 
ivaretatt ved siste vedtatte budsjett, og utvalget er kommet solid på plass 
innenfor budsjett. 

 
Medlemsveksten har hatt en særdeles positiv utvikling gjennom perioden 

og anføres med en vekst på 7,75% sammenlignet med 2023. For året 
2024 betyr altså dette at foreningen har 139 betalende medlemmer. 
Styret ser velig positivt på dette og håper i denne sammenheng at 
foreningen kan øke sin aktivitet gjennom 2025. 

 
Det har også gjennom året vært ytet et solid antall dugnadstimer i 

foreningen. Dette er grunnsteinen i foreningen og danner det solide 
fundamentet som foreningen innehar i dag. 

 
Av hensyn til aktivitet er det uten tvil ting som skjer i foreningen. Styret 

noterer seg i midlertid i denne sammenhengen at det er ønskelig med 
mer aktivitet innenfor barn- og ungdomsaktivitet og kurs arrangementer 
i foreningen.  

 
Videre ser styret positivt på året som kommer, og håper på at det kommer 

inn flere mennesker i foreningen som ønsker å bidra for at TOJFF skal 
være et naturlig samlingssted for medlemmene. 
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I denne sammenhengen er det også naturlig at det legges et grunnlag med 
muligheter for det nye styret. Med dette i fokus foreslås det for årsmøtet 
en mer offensiv budsjett variant. 

 
Styret håper på et fantastisk forenings år med jakt- og fiskeaktiviteter! 
 
 
 
På vegne av styret 
 
 
Svein-Erling Jakobsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Styrets forslag til innstilling: Årsmøtet tar årsmeldingen til etterretning. 
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3.   Revidert regnskap fra siste kalenderår 
 
    Styrets forslag til innstilling: Regnskap fra siste kalenderår vedtas 
 
4.   Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 
 
 Det er ikke sendt inn saker i forkant av årsmøtet, følgelig er det ikke 

saker til behandling under sak 4. 
 
5.   Retningslinjer for foreningsdriften 
 
Styret eller andre i foreningen har ikke kommet med innspill til 

retningslinjer for foreningsdriften. Følgelig er det ikke saker til 
behandling under sak 5 

 

6.   Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 
 6.1 Sak vedrørende foreningens hytte i Skattvik. 
 
Styret har undersøkt eierskap i matrikkel. Den aktuelle hytten står på 

festet grunn der festeavtalen i dag er utløpt. 
 
Styret ber i denne sammenheng om årsmøtets fullmakt til å forhandle 

om eventuell ervervelse av grunn der hytten i dag er plassert. Et 
alternativ her er dersom tomten som i dag er matrikkelført på Senja 
jeger og fiskeforening kan skjøtes over på TOJFF, for deretter å gjøre 
et makebytte med grunneier.  

 
Som en fotnote legges det til grunn at tomten skulle vært overført fra 

regionslaget til TOJFF, noe som ikke har funnet sted pt. 
 
Styrets forslag til innstilling: Årsmøtet gir fullmakt til styret om å forhandle 

om endring/bytting av tomt. 
 
6.2 Kontoer etter ettersøksringen med ca 60.000,00 (per 17.03.2025) 
 
Styrets innstilling: 
Beløp foreslås delt 50/50 med ettersøksring og kontoer avsluttet.  
 

 

7.   Styrets forslag til årsplan og budsjett 
Styrets forslag til budsjett og årsplan legges frem. 
 
Styrets forslag til innstilling: Budsjett og årsplan vedtas. 
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8.  Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels, høysats) for hoved-
medlemskap 

 
Styrets forslag til innstilling: Styret foreslår at kontingentnivå holdes 

uforandret på middels nivå. 
 

 

9. Valg av styre i henhold til § 8 
Valgkomiteen legger frem forslag på kandidater.  
 
 

 

10. Foreningens utvalgsstruktur og valg av medlemmer 
til utvalg etter behov. 

Valgkomiteen legger frem sitt forslag. 
 
 
 

11. .Valg av valgkomite på tre medlemmer 
Årsmøte velger valgkomite i henhold til vedtekter 
 
 
 

12. Valg av revisor(er) 
Årsmøte velger revisor i henhold til vedtekter 
 
 
 
 

13. .Eventuell utnevning av æresmedlemmer 
Det er ikke fremmet forslag om utnevning av æresmedlemmer innenfor 

fristen i vedtektene. Sak utgår. 
 
 
 

14. .Eventuelt forslag om vedtektsendringer med 
utgangspunkt i NJFFs vedtektsnorm 

 
Det er ikke fremmet forslag om vedtektsendring innenfor frister i 

vedtekter. Sak utgår. 
 

 

*** 


